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INTERPELAOA

W sorawie zapadaiacei sie studzienki na ulicv Dziweinska

Szanowny Pa nie Prezydencie

Po raz kolejny mieszkaricy zwracajq siq do mnie z pro6bq o interwencjq w sprawie zapadajqcych
siq studzienek i asfaltu na calej dlugo6ci ulicy Dziewiriskiej. Studzienki i przylegajqcy asfalt po kolejnych
naprawach zapadajq siq w szybkim czasie. Bardzo prosze o interwencjq stu2b miejskich w taki spos6b,
aby przedmiotowe problemy nie powodowaiy trudnoici kierowcom podczas jazdy przedmiotowq ulicq.
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